
选 课 申 请 表
Application Form for Course Selection
	姓　名
Name
	
	学 号
Student No.
	
	学生所

在学院
school
	

	联  系
电  话
Tel.
	
	班 级
class
	

	课程名称
course
	
	学　时
Credit hour
	
	学 分
credit
	

	选课课号
Course No.
	

	上课时间
Class time
	（周次节次）(week/times)

	上课地点
Class room
	

	任课教师
Teacher 
	

	是否自学重新学习选课 Whether to study by yourself to choose a new course
注：若与已选课程的上课时间冲突，该项必须选“是”
Note: This item must be "yes" if it conflicts with the class time of the selected course.  
	

	是否补漏课选课 Whether to make up for missed courses  
	

	本人已经仔细阅读并严格遵守《中国矿业大学本科生重新学习和自修课程的管理规定(试行)》，本人承诺所选课程不退课、不改选，由于课程冲突导致未能及时参与上课所带来的一切风险（比如被禁考、平时分低、考试时间冲突等）由学生本人承担。
I have carefully read and strictly abide by the undergraduate learning and self-study courses management regulations of CUMT", I promise not to drop out or change the selected course, any risks caused by the failure to participate in class (such as a banned test, low points at ordinary times, the test time conflicts, etc.) due to the conflict of course shall be borne by myself.  
学生本人签字 signature：                  年year    月month     日day

	自学重新学习课程的任课教师签字：

Signature of self-taught relearning course teacher

	学生所在学院意见
Opinion of school 
	教学副院长签字
signature of deputy teaching dean：             年year    月month    日day

	此表由学生所在学院教学办公室留存
This form is retained by the teaching office of the student's college




注意事项：各学院教学秘书到校教务部A106办理完选课手续后需提醒学生上网核对个人课表，有问题及时反映。学生本人承诺会按时上网核对个人课表：（签字signature）          
Note: The teaching secretary of each college should remind students to check their personal class schedule online after completing the course selection procedure at A106, and report any problems in time. I promise to check my personal class schedule online on time. 

